
Geachte heer Roest, 

 

Klopt het volgende feitelijk: 

-a: er staan (thans) nog heel veel meer dan 15 integriteitsmeldingen open (d.w.z. zonder dat 

daarover is beslist) door HvB ingediend de afgelopen jaren; 

-b: er is in 2020 afgesproken dat de door de heer R. Slewe namens HvB ingediende 

integriteitsmeldingen als ingetrokken kunnen worden beschouwd c.q. dat daarover niet meer hoeft 

te worden beslist. 

 

Deze mail en uw antwoord, graag eenduidig en volledig, beide vragen zullen worden ingebracht in de 

eerstvolgende raadsvergadering. 

 

Hoogachtend, 

 

M. Roos-Andriesse 

Hart voor Bloemendaal 

 


